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Lipový Květ se jmenu−
je nové kosmetické
centrum, které v
Klatovech otevřela
Vlaďka Bontenbal.
Když vyprávěla o své
životní cestě, zajímalo
mě, co jí stále jako
magnet táhlo do rod−
ného města.
Stále hledám odpověď
na otázku, proč se ze
světa vracíte do
Klatov?
To je jednoduché.
Klatovy je krásné měs−
to, které miluji. Maturo −
vala jsem na zdravotní
škole, pak pracovala v nemocnici na chi−
rurgii a na ARO a po třech letech odešla
do Anglie. Je to takový ten klasický příběh
mnoha českých dívek.
Tipnu si. Šla jste do anglické rodiny jako
operka?
Ano a po roce jsem zažádala o studentské
vízum a začala pracovat v jednom spor−
tovním centru jako recepční a pomáhala

při výcviku. To mě bavilo,
a proto jsem nastoupila do
střední školy pro kosme−
tické terapeuty. Studovala
jsem péči o pleť, elektrote−
rapii, aromaterapii, refle−
xologii, make−up, různé
depilační systémy a
mnoho dalších procedur.
Získala jsem  tu nejvyšší
třetí třídu.
Předpokládám, že po
ukončení jste našla
uplatnění v nějakém kos−
metickém salonu.
To byla vzrušující cesta ži−
votem. Ve sportovním
centru jsem začala zprvu

ve volných chvílích poskytovat procedury
svým známým a kamarádkám. Odebírala
jsem profesionální časopis pro kosmetic−
ké terapeuty a tam jsem viděla inzerát, že
jedna anglická společnost hledá  kosme−
tické terapeuty do luxusních lázeňských
zařízeních na velkých zaoceánských lo−
dích. Vůně dálek mě zlákala. Přijali mě a
po šestitýdenním školení, kde nás učili

speciální procedury, jsem nastoupila na
zaoceánskou loď, zprvu jako kosmetický
terapeut a později jako manažer pětihvěz−
dičkových lázní pro anglickou a americkou
klientelu. Poté jsem přešla do jiných profe−
sí − manažerka exkurzí a konzultantka lod−
ní společnosti. 
Nakonec jste zakotvi−
la v Klatovech a jste
zase na začátku.
Práce kosmetického
terapeuta je pro mě
koníčkem. Co jsem se
ve světě naučila chci
nyní využít ve svém
milovaném městě.
Vím, že mnozí nad
mým návratem kroutí
hlavou, ale kdo má sil−
né vazby k místu, kde
se narodil a prožil dět−
ství, ten to pochopí.
Moji klienti dostanou takovou péči, jako
kdyby byli na lodi. Dává mi to uspokojení,
když vidím ten blažený a teplý úsměv ženy
a její krásnou pleť hned po prvním ošetře−
ní. Těší mě, když jsou lidé spokojeni.

S tímto pocitem jste otevírala nové
kosmetické centrum?
Vždy jsem si přála, aby lidé v malém
městě jako jsou Klatovy měli možnost
dopřát si atypické kosmetické služby bez
toho, že budou šetřit  na dovolenou v ně−
jakých přímořských lázních. Pro ošetření
pleti jsem zvolila značku Dermalogica®,
což je velice populární kosmetická řada
v Anglii a Americe.
Jaký je současný světový trend?
Lidé se vracejí k  základu. Dermalogica
neslibuje žádné zázraky, ale snaží se do−
sáhnout nejzdravější pleť u každého člo−
věka individuelně. Trend je mít zdravou

svěží pleť.
Každému udě−
lám analýzu
pleti „Face
Mapping ®“ a
podle toho vy−
beru a sestavím
postup, jak se
budu o pleť sta−
rat a jaký pro−
gram aplikuji.
Moje služby
jsou jak pro že−
ny, tak i muže a
věk nerozhodu−
je. Do své na−

bídky jsem také zařadila šetrné bělení zu−
bů bez peroxidu. Tento způsob je stále
více populárnější i u nás, v Angli a
Americe je už běžnou záležitosti pravi−
delné péče o zuby.                             (re)

Majitelka kosmetického centra v Klatovech Vlaďka Bontenbal přiznává:

„Jsem nesmírně šťastná, že
jsem otevřela kosmetické
centrum v Klato vech,“ svě−
řila se Vlaďka Bontenbal.

„Při bělení zubů také používám spe ciál −
ní „Ionitech“ lampu s modrým světlem,
která bělení umocňuje,“ vysvětluje ma−
jitelka kosmetického centra.

Co jsem se naučila ve světě chci
využít ve svém rodném městě


